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Abstract (en)
1. A four-axle bogie for low-platform vehicles, comprising two H-shaped frames (5), each of which carries two wheel-and-axle sets (11) and which
are articulatedly connected to a main carrier (1), which constitutes a crossbeam (2) and receives the swivel bearing (3) of the bogie, characterized in
that the superstructure of the vehicle is mounted on the crossbeam (2) by means of a depending pin, which is rigidly secured to the superstructure
that each of these ends of the side members (8) of the H-shaped frames (5) which face the crossbeam (2) is pivoted to the crossbeam (2) on a
horizontal axis (6) directly or with an interposed two-armed lever (4), and that the superstructure of the vehicle is secured to each side member (8)
by means of a carrying spring (15).

Abstract (de)
Vierachsiges Drehgestell für Niederflurwagen, mit zwei je zwei Radsätze (11) tragenden, H-förmigen Rahmen (5), die mit einem einen Querbalken
(7) bildenden und die Drehlagerung des Drehgestells aufnehmenden Hauptträger (1) gelenkig verbunden sind. Der Wagenaufbau ist mittels
eines starr an ihm befestigten Tauchzapfens am Hauptträger (1) gelagert. Die dem Querbalken zugewendeten Enden der Längsträger (8) der H-
förmigen Rahmen (5) sind um je eine horizontale Achse (6) unmittelbar oder unter Zwischenschaltung eines zweiarmigen Hebels (4) schwenkbar
am Hauptträger angelenkt. Der Fahrzeugaufbau ist an jedem Längsträger (8) mittels jeweils einer Tragfeder (15) abgestützt.
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